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1.適用範圍/SCOPE

此規格書是溫度保險絲 TB 型系列，適合用於一般電化產品、電熱器產品、廚房機器、電動機及線圈

類…產品。

This specification applies to thermal cutoff : TB Series, which use in electrochemical product﹑electric heater﹑

kitchen equipment﹑power equipment and coil product.

2.產品型號/TYPE

例「example」：

3.額定電流、額定電壓及溫度規格/RATED CURRENT, RATED VOLTAGE AND TEMPERATURE TYPE

3-1 額定電流 / Ampere Rating: 2A

3-2 額定電壓 / Voltage Rating: 250V AC
3-3 額定動作溫度 / Rated Functioning Temperature (TF)

最高極限溫度 / Maximum Temperature Limit (TM)

最高維持溫度 / Holding Temperature Limit (TH)

實際動作溫度 / Cut-off Temperature

見下表 / See Table:

型號
Type
No.

額定動作溫度
TF.Tf (℃)

Rated
Functioning
Temperature

實測動作
溫度(℃)
Cut-off

Temperature

最高維持溫度
TH.TC (℃)
Holding

Temperature
Limit

最高極限溫度
TM.Tm (℃)

Maximum

Tempe rature Limit

電氣額定值
Electrical Ratings

安規認證符號
Safety approval mark電流(A)

Current
電壓(V)
Voltage

TB102 102 97±2 76 180 2A 250V

TB115 115 112±3 85 180 2A 250V

TB125 125 121±3 97 180 2A 250V

TB130 130 126.5±3 102 180 2A 250V

TB150 150 146±2 120 180 2A 250V
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4.標示/MARKING

1 製造工廠的標識 / Manufacture’s Logo:

② 型號 / Type: TB

③ 額定動作溫度 / Rated Functioning Temperature(TF): ℃

④ 額定電流 / Ampere Rating(A) : 2A

⑤ 額定電壓 / Voltage Rating(V) : 250V~

⑥ 批號 / Date Code : XX

⑦ 認證符號 / Approval Marks :

注意 / Note:

對標示的大小和位置沒有規定 / Size and position of the markings shall not be provided.

5.外觀及形狀/APPEARANCES AND CONFIGURATION

5-1 外觀不應有顯著的汙點、鐵銹或裂紋；標示應該容易辨識。

There shall not be any remarkable stain, rust or crack on the appearances; marking shall be easily legible.

5-2 形狀：帶直線引腳的溫度保險絲

Configuration：Radial Leaded Thermal Cutoffs.

6.工程圖和結構/OUTLINE DRAWING AND STRUCTURE

6-1 工程圖（單位：mm）/ Outline Drawing and Dimensions (Unit: mm)
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6-2 結構 / Structure

編號

No.

組件

Component

材質

Material

數量

Quantity

1
引線
Lead

鍍錫銅線
Tin Plated Copper

2

2
封口樹脂

Sealing Resin
環氧樹脂
Epoxy Resin

~

3
外殼
Casing

塑膠
Plastics

1

7.產品特性/PRODUCT CHARACTERISTICS

7-1 拉力 / Pull

溫度保險絲樣品以任何不致傷害到它的方便方式支撐起來，用 15.7N 的拉力作用到每一隻引線腳上

達 1分鐘，每隻引線腳都不能斷裂或鬆開。

The thermal cutoff is to be supported in any convenient manner so as not to damage it and a pull force as 15.7N

to each lead for 1 minutes.
7-2 推力 / Push

溫度保險絲樣品以任何不致傷害到它的方便方式支撐起來，用 3.9N 的推力作用到每一隻引線腳上

達 1分鐘，每隻引線腳都不能斷裂或鬆開。

The thermal cutoff is to be supported in any convenient manner so as not to damage it and a push force as 3.9N

to each lead for 1 minutes.

7-3 扭轉力 / Twist

溫度保險絲樣品以任何不致傷害到它的方便方式支撐起來，在每一隻引線腳上距離溫度保險絲本體

10 mm 的地方折一個 90 度角，然後照下圖所說明的樣子扭轉 180度，每隻引線腳都不能斷裂或鬆

開。

The thermal cutoff is to be rigidly supported so as not to damage it. Each lead is to be bent through 90 degrees at

a location 10 mm from the body of thermal cutoff and then twisted through 180 degrees.
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7-4 垂直壓力 / Vertical pressure
垂直作用於溫度保險絲本體外殼的壓力應小於或等於 10kgf（98N）。
The strength applied to the body of the thermal cutoff should be 10kgf(98N)or less.

8.溫度特性 / TEMPERATURE CHARACTERISTICS

8-1 額定動作溫度（TF.Tf） / Rated Functioning Temperature

當僅有不大於 10 mA 的偵測電流作為負載的情況下，使溫度保險絲改變其導電狀態之溫度，此溫

度公差在+0，-10℃範圍以內。

The temperature at which a thermal cutoff changes its state of conductivity to open a circuit with detection

current of 10mA or less as the only load .The temperature tolerance is +0,-10℃.

8-2 實際動作溫度 / Cut-off Temperature

溫度保險絲在以升溫速率為 0.5～1℃/min,且以不高於 10mA 的偵測電流偵測烤爐中動作時的溫度。

Cut-off temperature is the actual operating temperature range when the thermal cutoff is made to operate inside a

constant temperature oven whose temperature is raised at the rate of 0.5 to 1℃/min, while a detection current of

10mA or lower is applied.

8-3 保持溫度（TH.Th.TC） / Holding Temperature

在溫度保險絲中，通以額定電流能夠連續維持 168小時導通狀態，在此情況下，溫度保險絲所能夠

承受的不致改變電氣導通狀態的最高溫度。

The maximum temperature at which a thermal cutoff can be maintained while conducting rated current for 168

hours without functioning.

8-4 最高極限溫度（TM.Tm）/ Maximum Temperature Limit

溫度保險絲所能處在的最高溫度，在這個高溫狀態下，溫度保險絲已改變其電氣導通性，溫度保險

絲在這個高溫持續達 10分鐘而不致破壞其機械性能和電氣特性。

The maximum temperature at which mechanical and electrical properties of a thermal cutoff can be maintained

for 10 minutes without resuming conductivity after functioning.

8-5 存儲條件 / Storage Conditions

溫度 / temperature : -10℃～40℃

相對濕度 / Humidity : 75%以下（年平均），在無露水的情況下，保存 30 天的最大相對濕度為 95%。

Relative humidity ≦75% yearly average, without dew, maximum value for 30 days -95%.

SF(10kgf) Φ0.8 鋼線 / Φ0.8 steel wire
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9.電氣特性/ELECTRICAL CHARACTERISTICS

9-1 絕緣阻抗 / Insulation Resistance

以額定電壓值兩倍的直流電壓為測量電壓，斷開點之間的絕緣阻抗至少要有 0.2MΩ；斷電的通路

點與外殼之間的絕緣阻抗至少要有 2MΩ。

The insulation resistance is to be measured with a DC Voltage of twice the rated voltage , and at least 0.2MΩ

across the disconnection；current path and the enclosures is not less than 2 MΩ.

9-2 耐高電壓測試 / Dielectric Voltage-Withstand Test

溫度保險絲斷電的通路點之間，可承受兩倍額定電壓值 1 分鐘以上；溫度保險絲帶電部件與外殼

之間，可承受兩倍額定電壓+1000V 1 分鐘以上。
A thermal cutoff shall withstand double the rated voltage for 1 minute without breakdown；Live parts and
enclosure 2Ur+1000V for 1 minute without breakdown.

10.安裝方式及條件 / INSTALLATION WAY AND PARAMETERS

溫度保險絲在使用、加工處理或安裝時，請特別注意以下幾點：

Please pay attention to the following notices when the thermal cutoff is used.

10-1 使用 / Cautions

a. 請在額定電壓、額定電流內使用溫度保險絲。

Use the thermal cutoff with a voltage and current level lower than the rated level.

b. 請勿當作電流保險絲使用。

Don't use this device for and purpose other than as a thermal cutoff.

c. 請勿在水、有机溶劑液体及亞硫酸氣體或高濕環境下使用。

Don't use the thermal cutoff in water, organic solvents or other liquids ,or environments containing sulfurous

acid gas, nirtous acid gas, or high humidity.

10-2 引線處理 / Lead wire process

a. 引線進行曲折加工時，請先在離本體 3mm 以上處固定后再進行曲折加工。

The lead wire should be bent at distance 3 mm or more from the body of the fuse.

b. 作業時，不要向引線施加過大的拉力，推力或扭力。

Don't be careful to apply force that may pull, push or twist to the lead wires.

正確固定點
secured

錯誤固定點
W rong secured

3m m以上
over 3m m

安裝位置
Connecting   Position

5m m以上
over 5m m
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10-3 安裝 / Mounting

a. 溫度保險絲可以用焊接、鉚合等方式進行安裝。

The thermal cutoff can be mounted by soldering, caulking, or welding.

b. 建議使引線（樹脂封口側）的安裝位置離開本體 5mm 以上。

It is recommended that the connecting position at the lead of resign-sealed side should be 5 mm or more

from the body of the thermal cutoff.

c. 如果是用焊接方式安裝：為防止焊接時的熱量引發保險絲動作，在焊接時，建議用散熱夾，

夾在保險絲外殼附近，以便熱量散發，並在規定的焊錫時間內完成，具體焊錫時間如下表：

If soldering ,note that the thermal cutoff may not function because of excessive solder temperature. To

prevent such malfunctions, for example, holding the lead near the case by tool is effective for allowing the

heat to escape, and the soldering should be done in short interval.

注意：焊錫後 30秒內不可進行如拉、扭、彎曲等加工。
Attention: After soldering ,wait at least 30 seconds before resoldering, taping, securing, or repositioning the
TCO.

d. 如用鉚接的方法安裝，請勿使連接處電阻過大，以防止通過電流時異常發熱，導致溫度保險

絲動作。

If caulking or welding ,be careful to keep the resistance value of the connecting section low. If the

connecting section has a high resistance value, the passing current may generate an abnormally high

temperature that will cause the thermal cutoff to operate.

11.其他使用注意事項/OTHER NOTICE IN USED

符合本公司可能的其他檔的要求/ It could be in conformance with another file, which made by our company.

10mm 15mm 20mm
焊錫條件

Soldering Conditions

94℃以下 / 94℃ down 1s 2s 3s

焊錫溫度：300℃
Soldering Temperature: 300℃

94℃~100℃ 2s 3s 4s

101℃~130℃ 3s 4s 5s

130℃以上 / over 130℃ 4s 5s 5s

Soldering time
Tf 溫度
Tf Temp.

焊錫時間

引線距離

Lead Distance
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12.安全認證及編號/STANDARDS AND APPROVALS

UL E212625

VDE 40005863

SEMKO SE-S-2101649R1

CCC 2020970205000086

PSE

JET-2179-32001-2001 (TB102&TB115)

JET-2179-32001-2002(TB125&TB130)

JET-2179-32001-2003(TB150)

13.包裝/PACKING

13-1包裝數量 / Packing Quantity

A:散裝每膠袋 100 個保險絲 /Bulk 100 pcs/ poly bag

B:每盒 10袋共 1000 個保險絲 / 10 poly bags / box, altogether 1000 pcs.

C:每外箱裝 10內盒保險絲/10 inner boxes per outer box .

13-2 膠袋/In plastic bags

13-3內包裝盒/Inner box of packing

L W H(厚度）

135±1 102±1 0.08

L W H

155±3 100±3 63±3

包裝數量

A

B

單位/Unit:mm

單位/Unit:mm
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13-4 外包裝箱/Outer box of packing

14.其他/OTHERS

14-1 如果在使用中有超出本規格書的要求，必須經由雙方協商確認。

In the event that an impropriety is found beyond this specification ,it shall be fixed by mutual agreement between the

parties.

14-2 如果本規格書有不適當的情況，必須通過雙方協商並由本公司修改。

In the event that an impropriety is found in this specification , SUZHOU WALTER ELECTRONIC CO., LTD. shall

amend it by mutual agreement between the parties.

L W H

345±5 225±5 180±5

版次 製作 確認 審核

第12版

單位/Unit:mm
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- Component

注释：我们正在更新系统，您可能会注意到遗失/过时的数据。在此过渡时期，请参考您的合规证书或在
https://www.ul.com/about/locations上联系客服中心。

Marking: Company name
or tradename
"Walter"
, or trademark
 
, model designation, and the Recognized Component Mark

for Canada

Note: For additional marking information, refer to the Guide Information Page.

Model(s):
TB102, TB115, TB125, TB130, TB150, TD102, TD115, TD125, TD130, TE103, TE113, TE116, TE121, TE128, TE139, TE142,
TE147, TE152, TE169, TE184, TE185, TE187, TE216, TE240, TE66, TE77, TE87, TE94, TE99, TG103, TG113, TG116, TG121, TG128,
TG139, TG142, TG147, TG152, TG169, TG184, TG187, TG240, TG66, TG77, TG87, TG94, TG99

*
- Thermal cutoff investigated to UL60691.
NOTE
- All models investigated to UL60691.

Last Updated
on 2021-11-02

并不是所有出现在本数据库中的公司名称和产品都满足了UL 跟踪检验服务的要求。只有带有 UL 标志的产品，才应该被视为经过
UL认证，并满足UL 跟踪检验服务的要求。注意查看产品上的标志。

UL 允许在线认证目录中所含材料的复制遵循以下条件：1.指南信息、装配、构造、设计、系统和/或认证（文件）必须在不篡改任
何数据（或图纸）的情况下完整且无误导性地呈现。2.“经 UL 允许从在线认证目录转载”声明必须出现在所摘取材料的邻近位置。此
外，转载材料必须包含以下格式的版权声明：
"©2022 UL LLC."

Thermal Links Certified for Canada - Component
SUZHOU WALTER ELECTRONIC CO LTD
NO.99 Xinli Road
Fenhu Technic Development Zone
Wujiang, Jiangsu 215211 China

E212625

https://www.ul.com/about/locations
https://iq.ulprospector.com/zh-cn/profile?e=212130


 

 

ZEICHENGENEHMIGUNG
MARKS APPROVAL

Suzhou Walter Electronic
Co. Ltd.

Fenhu Technic Development Zone
215211 Luxu Town, Wujiang City

Jiangsu
China

ist berechtigt, für ihr Produkt /
is authorized to use for their product

Temperatursicherung
Thermal link

die hier abgebildeten markenrechtlich geschützten Zeichen
für die ab Blatt 2 aufgeführten Typen zu benutzen /

the legally protected Marks as shown below for the types referred to on page 2 ff.

A
Geprüft und zertifiziert nach /

Tested and certified according to

DIN EN 60691 (VDE 0821):2019-10; EN 60691:2016+A1:2019

Das Produkt erfüllt auch die Anforderungen nach /
The product also fulfills the requirements of

IEC 60691:2015

IEC 60691:2015/AMD1:2019

VDE Prüf- und Zertifizierungsinstitut GmbH
VDE Testing and Certification Institute
Zertifizierungsstelle / Certification

Aktenzeichen:  5000410-1171-0002 / 284851
File ref.:
Ausweis-Nr.   40005863 Blatt    1 
Certificate No. Page
Weitere Bedingungen siehe Rückseite und Folgeblätter /
further conditions see overleaf and following pages

Offenbach, 2003-04-09
(letzte Änderung / updated  2021-06-28 )

VDE Zertifikate sind nur gültig bei Veröffentlichung unter: http://www.vde.com/zertifikat
VDE certificates are valid only when published on: http://www.vde.com/certificate



 

 
 

This Certificate is for the exclusive use of Intertek's client and is provided pursuant to the agreement between Intertek and its Client. Intertek's responsibility and liability are limited to the terms and 
conditions of the agreement. Intertek assumes no liability to any party, other than to the Client in accordance with the agreement, for any loss, expense or damage occasioned by the use of this 

Certificate. Only the Client is authorized to permit copying or distribution of this Certificate and then only in its entirety.  Any use of the Intertek name or one of its marks for the sale or 
advertisement of the tested material, product or service must first be approved in writing by Intertek. 
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 CERTIFICATE 

FOR EUROPEAN PRODUCT SAFETY 
 

Reference No. SE-S-2101649R1 

 

Thermal-link for appliances 
Type designation: TB102, TB115, TB125, TB130, TB150 

Certificate holder: Suzhou Walter Electronic Co., Ltd. 
No.99, Xinli Rd., Fenhu Hi-Tech Industrial Development Zone,  
Wujiang Dist., Suzhou, 215211 Jiangsu  
China 
 
 

 

The product complies with 
the standard(s): 

EN 60691:2016 + A1 
 

Date of expiry: 14 December, 2026 

EU Directive information: According to the principle of presumption of conformity, this certificate 
constitutes support for an EU Declaration of Conformity to the Low 
Voltage Directive 2014/35/EU. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Additional information in Appendix  

Certification Body: Intertek Semko AB, Product Certification Place: Kista - Stockholm 

Signed:  Date: 20 September, 2022 

 Leif Mattsson   

 
 

  



 

 
 
 
 
 

APPENDIX: 
Reference No. SE-S-2101649R1 

 

 

This Certificate is for the exclusive use of Intertek's client and is provided pursuant to the agreement between Intertek and its Client. Intertek's responsibility and liability are limited to the terms and 
conditions of the agreement. Intertek assumes no liability to any party, other than to the Client in accordance with the agreement, for any loss, expense or damage occasioned by the use of this 

Certificate. Only the Client is authorized to permit copying or distribution of this Certificate and then only in its entirety.  Any use of the Intertek name or one of its marks for the sale or 
advertisement of the tested material, product or service must first be approved in writing by Intertek. 
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Technical Data:  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Manufacturing Sites: Suzhou Walter Electronic Co., Ltd. 

No.99, Xinli Rd., Fenhu Hi-Tech Industrial Development Zone,  
Wujiang Dist., Suzhou, 
Jiangsu, 215211 China 
 
Zhejiang Aiyisai Electrical Technology Co., LTD. 
No. 118 Hentangheng Road, Hutang New Village, Zhouxiang Town, Cixi, 
Zhejiang 315324 China 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Type designation: TB102 TB115 TB125 TB130 TB150 

Rated Voltage (V) Ur: 125/250VAC 

Rated Current (A) Ir: 2A 

Rated functioning temperature Tf: 102ºC 115ºC 125ºC 130ºC 150ºC 

Holding Temperature Th: 76ºC 85ºC 97ºC 102ºC 123ºC 

Maximum temperature limit Tm: 180ºC 180ºC 180ºC 180ºC 180ºC 

Interrupting current (A) Ib: 3A 

Transient overload current (A) Ip: 30A 

Resistant to tracking PTI(V): > 250 

Brand name: 
 

Test Report 2207667STO-001, 4787986212.1 

Product information: Heat sensitive element – fusible alloy 



 

 
 
 
 
 

APPENDIX: 
Reference No. SE-S-2101649R1 

 

 

This Certificate is for the exclusive use of Intertek's client and is provided pursuant to the agreement between Intertek and its Client. Intertek's responsibility and liability are limited to the terms and 
conditions of the agreement. Intertek assumes no liability to any party, other than to the Client in accordance with the agreement, for any loss, expense or damage occasioned by the use of this 

Certificate. Only the Client is authorized to permit copying or distribution of this Certificate and then only in its entirety.  Any use of the Intertek name or one of its marks for the sale or 
advertisement of the tested material, product or service must first be approved in writing by Intertek. 
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According to the principle of presumption of conformity, this certificate, which includes production control, 
constitutes support for an EU Declaration of Conformity to the Low Voltage Directive 2014/35/EU.  

This presumption can expire before end of validity of this certificate due to new issued Standard or 
Amendment and changes within the EU legislation. 

This certificate replaces previously issued ref. No. SE-S-2101649 dated 14 December 2021. 
A new certificate has been issued on account removal of one brand name. 
 
This certificate is based on CB with ref. No. US-31001-A1-ULdated 25 of May2018, issued by UL. 
 

  

Certification Body: Intertek Semko AB, Product Certification Place: Kista - Stockholm 

Signed:  Date: 20 September, 2022 

 Leif Mattsson   
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合 同 等 瓠 明
stateⅢent Of COnfOrm丨 ty AssessⅢent

鼋氮用品安全法第 8条 第 1项 丨=规定亨 尾技衍基筚及σ同法第 9条 第
2瑷 O径清廑菜省命 (定 奶卺基筚 (法 第 9条 第 1嗄第 2号 丨二倮 弓挨
查 丨二傈 弓屯O丨二限弓)丨二逋含 △℃ 1、 弓 匚占缶舐明 △扌扌

l hereby Gertify that tne prOduGt mentiOned be|Ow cOmp|ies with the teGhniGa|requirements stipu|ated in Paragraph1of

Artic|θ 8of E|ectrica|App|iances and Ⅲater|a s safety Act(here under referred tO as the Act)and the requ丨 rements defined by

the OrdinanGe Of the m|nistry Of EcOnOmy, Trade and Industry based On Paragraph 2 of ArtiG|e 9 of the AGt (|imited tO Item 2

of Paragraph 1 of Art|G|e 9 fOr Inspect丨 On Of the Act)

1.孔 明 善 番 号 :JET2179-32001-2001
statement Number

2.交 付 年 月 日 :⒛ 19年 6月 26日
Effective Date          June  26  2019

3.有 劾 年 月 日 :⒛26年 6月 25日

4.串
“
裂
引i訾
名凇J1al;2026

f=         瓦阡: FENHU TEGHNIC DEVELOPMENT ZONE WUJIANG, JIANGSU
Address           PROVINCE, CHINA

氏 名 又 lJi名 称 :sUZHOU WALTER ELEC丁 RONlC C0.,LTD.
Name

5.特 定鼋氮用品名: 温度 Lェ一父
Name of Product        Thermal links

6· 黥J苄l玉?f啜t忿
:型袋里孔宀苻盅以a$汗 Gat№亻'

7.裂 造 工 埸 名 ⑾anufaGture⑶
f±          F^Ji∶  FENHU TEGHNIC DEVELOPMENT zONE WUJIANG, JIANGsU
Address           PROVINCE, CHINA 

·

氏 名 又 lJ∶ 名 称 :SUZHOU WALTER ELECTRONIC C0.,LTD.
Name

8.逍 用弑黢媪格 :鼋氖用品O技衍上O基辈啻定奶弓省命O解积
App ied standard fOr Testing  DescriptiOn Of the teGhniGa|requirements by the ⅢET10rdinance

别 表 第 十 二 J60691(H28)

Appendix 12 J60691(H28)

9.逍 合性挨查0方法 :⒃ti吒 Ⅲethod for GOnforⅢ ity Assessmentl
1)弑黩用O特定鼋氮用品丨=01、

(lJi、 鼋氮用品0技衍上O基筚奁定奶弓省命O
解积丨二定奶弓方法                    ‘

With resρ ect to testing fOr Category A products, the testing method is based On the technicaI requirements of the
description of E丨 eGtrical Appliances and Ⅲaterials stipulated in the METI Ordinance

⒛当骸特定霞氮用品I=倮弓届出事菜者又法事菜埸k捃 I十 弓挨查敲慵k01、(lJI、
霓氖用品安全法施行规县刂别表第四O挨查歌慵O楣k揭r弓挨查殷捕r占 丨二子札
￡托同表O技衍上O基辈O椭丨二揭r弓方法
With respeGt to inspection faci丨 ities reη uired for Category A produGts at the factory, Testing Ⅲethod described in the co丨 umn

of the teOhnical requirements for each inspeotion、 faci丨 ities in the co丨 umn of inspeotion faci|ities is shown in the Appendix 4 of

Enforoement Regulations of the AGt

逍 圭
臼
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O.注意事嗄
1)置罕霎窟目霆骜嚣覃龛o『嵩圭努墨萋霄噩8霆蠡屠髦叠鬻虹涯零只笔誓景蕉
品安全法第 8条 1瑷k规定矿卺技衍基辈逍合碓韶O羲移啻履行 △走二&奁示
亨屯0(法南V扌世幻。
This statement Of COnfOrmity Assessment, which is issued On the evaluatiOn Of the submitted test-use

E丨 ectriGa丨  App丨 iances and  Ⅲateria丨 s, dOes nOt signify that the Ob|igatiOn tO GOmpIy with Requirements,

which is prescribed at Paragraph 1 of Artic|e 8 of the Act,  is fu|fi丨 |ed On E|ectrica| App|iances and

Ⅲateria丨 s in the same Type C丨 assification

妙 二O道合同等瓠明軎丨扌、别觚丨二配载杏杞(1、 弓型式O区分O鞔田内及σ区分
O租矜合杓世亻二01、(O矜有劾(扌。
This statement Of GOnfOrmity Assessment is va|id On丨 y fOr E丨 ectrica| App|iances and Ⅲateria|s within

the Type C丨 assificatiOns and their cOmbinatiOn as stated in the attached 
″
Type ClassificatiOn″ .

理事畏
Presldent

束京都浅谷区代々木 5-
61⒋12.Yoyogi,sI ibuya斗 u`TOkyo

钲明軎番号 :JET2179-32001-2001
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逋 合 同

型  式
Typ

等 瓠 明 善 别 舐
of GonformIty Assessment

O  区  分
e Classification

要 素
Factor

区 分
Glassification

定格鼋压
Rated vo1tage

(2)125V哲超天弓屯0
ExGeeding 125V

定格霓流
Rated current

1
A 5 A以下O屯 O
|essor

公称勤作温度
Nomina丨  operating temperature

(3)100°C哲超元120°C以下O屯 O
EXceeding 100°C, and 丨ess than or equa丨  to 12
0°C

可溶体^0通 鼋
Current to fuse e|ement

(
Y

扔弓屯O

可溶体O主材料
Fuse e|ement materia|s

田)寸矿、铪及σE灭V灭O合金以外0合金0屯 0
Al|oy other than tin,  丨ead, and bismuth a|Ioy

容器
GontaIner

(1)南 丙屯O
With cOntaIner

端子
Termina丨 s

⒓)觫付吉0屯 O
Wire |ead

可溶体0形状
shape of fuse e丨 ement

l3)子 O他屯O
0thers

2
 

一

179-3

3///  3 —

觳明瞢番号 :JET 2001-2001



逍 合 同 等 瓿 明
statement Of GOnfOrmity Assessment

鼋氮用品安全法第 8条第 1嗄 k规定扌 卺技衍基辈及σ同法第 9条 第
2填 O柽济崖莱省命 (定 奶弓基筚 (法 第 9条 第 1嗄第 2号 k倮 丙挨
查 丨=倮 丙屯Ok限 6)丨=逍合 △℃ 1、 弓 匚&啻 瓿明 △扌扌
I hereby Gertify that the prOduGt mentiOned be|Ow cOwp|ies With the technica|requirements stipu|ated in Paragraph1of

Artic|e8of E丨 ectr|ca|App"ances and Ⅲateria|s safety Aot(here under referred tO as the Act)and the requiremθ nts def|ned by

the Ord|nanGe Of the Ⅲinistry Of EcOnOmy, Trade and Industry based On Paragraph 2 of ArtiG丨 e 9 of the Act (|imited tO ltem 2

of Paragraph 1 of Artic丨 e 9 fOr Inspect|on Of the AGt)

1.蔽 明 軎 番 号 :JET2179-32001-2002
statement Number

2.交 付 年 月 日 :⒛ 19年 6月 26日
Effective Date          June  26  2019

3.有 劾 年 月 日 :⒛26年 6月 25日

4.串
托
裂
di訾
名泥J1a扌

2凵 6

f±         P^Ji∶  FENHu TEcHNIC DEVELOPMENT ZONE WUJIANG, JIANGsU
Address           PROVINCE, GHINA

氏 名 又 lJ∶ 名 称 :SUZHOU WALTER ELECTRONIG CO.,LTD.
Name

5.特 定霓氮用品名: 温度 L二一父
Name of Product         Therma! links

6· 犁pJ案l￡ f既t忿
:盈
!嘿舅乩宀离衷%ass f cat№ n″

7.裂 造 工 埸 名 ⑾anufacture㈥
f±          F^f∶  FENHU TECHNIC DEVEL0PMENT ZONE WUJIANG, JIANGsU
Address           PROVINCE, CHINA 

’

氏 名 又 隐名 称 :SLlZHOU WALTER ELECTRONIC C0.,LTD.
Name

8.逍 用敲黢媪格 :鼋氮用品O技衍上O基辈啻定奶丙省命O解积
App丨 ied standard fOr Testing DescriptiOn Of the teGhnica|requirements by the METI Ordinance

别 表 第 十 二 J60691(H28)

Aρpendix 12 J60691(H28)

9.逍 合性挨查Φ方法 :lTesting Method fOr Confomity Assessmen0
1)弑黢用0特定鼋氮用品I二 01、<浓、鼋氮用品O技衍上O基辈啻定奶弓省命O
解积k定奶尾方法                    ′

With respect to testing fOr Category A produGts, the testing method is based On the technical requirements Of the
description of EIectrioa丨  Appliances and Ⅲateria|s stipulated in the ⅢETI Ordinanoe

⒛当骸特定鼋氖用品丨二倮弓届出事菜者又法事菜埸k招叶弓挨查歌慵k01、℃lJi、
鼋氮用品安全法施行规则别表第四O槟查殷慵O稠丨二揭σ弓挨查殷慵J&k亏 札
犭托同表O技衍上O基辈O楣丨二揭σ弓方法
With respect tO inspection facilities required for Categ° ry A prOducts at the factory, Testing meth。d desoribed in the co|umn

of the teGhniOa| requirements for eaoh inspeotion、 facilities in the co|umn of inspeGtion facilities is shown in the AppendiX 4 of

EnforGement Regulations of the AGt~

圭
日

-1'/3~



1o.注意事嗄
1)二 O迪合同等豇明害丨基、提出杏托走弑黢用O霓氖用品k固 △(部俪啻行o走
上(交付 △仁屯O下南V、 同一O型式0区分丨二南弓霓氮用品丨二01、(霓氮用
品安全法第 8条 冂填k规定矿弓技衍基辈遒合碓忍O羲移奁履行 △走二&啻示
矿屯O(lJ∶ 南V扌世南。
This statement Of GOnfOrmity Assessment, which is issued On the eVa|uat|On Of the submitted test-use
E丨 ectrica| App|iances and  Materia|s, does nOt signify that the Ob|igatiOn tO COmp丨 y w丨 th Requirθ ments.

which is prescribed at Paragraph 1 of Artic丨 e 8 of the Act,  is fu|fil丨 ed On E|ectrical App|iances and

Ⅲateria|s in the same Type G|assification.

⒛ 二0逍合同等豇明軎lJI、 别舐丨=配载芒托
(1、弓型式O区分0轭囡内及σ区分

O租矜合扣世k01、 (O矜有劾下亨。
This statement Of COnfOrmity Assessment is va丨 id On|y fOr Electrica| App|iances and Materials Within

the Type C丨 assificatiOns and their cOmbinatiOn as stated in the attached 
〃
Type C|assifiGat丨 On″ .

犸丬4-12,Yoyogi`shibuya永 u`TOkyO,Japa⑴

蔽明善番号 :JET2179-32001-2002

-2/3—



道 合 同 等 豇 明 善 9ll柢
statement of ConformIty Assessment

型   式 O  区 分
Type Classification

要 素
Factor

区 分
Glassification

定格鼋压
Rated vo|tage

(zl125V奁超天弓屯O
EXGeeding 125V

定格鼋流
Rated current

1
Α

(
5 5 A以下0屯 O
丨ess0r

公称勤作温度
NOmina| operating temperature

⑷ 1⒛℃ 奁超元14rc以下O屯 O
EXGeeding 120°c, and |ess than or equa| to 14
0°C

可溶体^0通 鼋
Current to fuse e|ement

1
●

e

(
Y

南弓毛O

可溶体O主材料
Fuse e丨 ement materia|s

⒓)亥矿、铪及6C灭 t灭O合金以外O合金O屯 O
A||oy other than tin,  |ead, and bismuth al丨 oy

容器
Contalner

(1)南 6屯 0
With GOntalner

端子
Terminals

⑿)腺付吉O毛 0
Wire 丨ead

可溶体0肜状
shape of fuse e|ement

ls)子 O他 屯0
0thers

盏明善番号 :JET2179-32001-2002
—  3///  3 ———



逋 合 同 等 瓿 明
statement Of COnfOrmity Assessment

霆氮用品安全法第 8条第 1填 k规定亨 弓技衍基筚及σ同法第 9条第
2嗄 0镫济崖菜省命 (定 奶弓基辈 (法 第 9条 第 1瑗第 2号 k倮 弓挨
查 k傈 弓屯O丨二限 尾)k逍 合 △℃ 1、 卺 二 &啻 豇明 △求扌
I hereby certify that the prOduct mentiOned be|o‖ cOmp丨 ies with the teGhnical requirements stipu丨 ated in Paragraph1of

Artic丨 e8of E丨 eGtrica|App|iances and Ⅲater a s safety AGt(here under referred tO as the Act)and the require田 ents defined by

the OrdinanOe Of the Ⅲinistry Of EGOnOmy, Trade and lndustry based On Paragraph 2 of Artic|e 9 of the AGt (|im|ted tO Item 2

of Paragraph 1 of Artic丨 e 9 fOr InspectiOn Of the AGt)

1.瓿 明 軎 番 号 :JET2179-32001-2003
statement Number

2 交 付 年 月 日 :zO19年 6月 26日
Effective Date          June  26  2019

3.有 劾 年 月 日 :2026年 6月 25日

4.串
协
裂
引i訾
名凇J1aJ″

026

f±         瓦斤: FENHU 丁ECHNIC DEVELOPMENT ZONE WUJIANG, JIANGsU
Address           PROVINCE, CHINA

氏 名 又 lJt名 称 :sUZHOU WALTER ELECTRONIC C0.,LTD,
Name

5.特 定鼋氮用品名: 温度 Lェ一父
Name of ProduGt         Thermal links

6· 锷pJ雩l￡ f既t盆
:裂袋舅花宀离齐钴a$汀 i∞u吖

7.裂 造 工 埸 名 ⑾anufacture⑶
t辶          F^Ji∶  FENHU 丁ECHNIC DEVELOPMENT ZONE WUJIANG, JIANGsU
Address           PROVINCE, CHlNA 

’

氏 名 又 lJ∶ 名 称 :sUZHOU WALTER ELECTRONIC C0.,LTD
Name

8.道 用弑黢规格 :霓氮用品O技衍上0基辈啻定奶卺省命O解积
App丨 |ed standard fOr 丁est|ng    DesGriptiOn Of the teGhniGa| requirements by the ⅢETI Ordinance

别 表 第 十 二 J60691(H28)

AppendiX 12 J60691(H28)

9.逍 含性挨查0方法 :⒃ti吧 ⅢethOd for GOnformity Assessmentl
1)弑黢用0特定霞氮用品I二 01、<丨扌、雹氮用品0技衍上O基辈啻定b弓省命O
解积k定奶尾方法                     ‘

With respect tO testing fOr Category A prOduGts, the testing method is based on the technioal requirgments of the
description of Eleotrical Applianoes and materials stipulated in the mETI Ordinance

V当骸特定霓氖用品k倮弓届出事菜者又lJi事檠埸丨二沁叶弓挨查歌慵丨二
=D1、
百lJ∶ 、

鼋氮用品安全法施行规到别表第四O椟查敲慵cD楣丨二揭σ卺挨查歌慵r&丨二予托
犭托同表O技衍上0基筚O稠丨二揭σ弓方法
With respeot to inspection facilities required for Category A produGts at the factory, Testing meth。 d desGribed in the Golumn

of the tθ chnica| requirements for each inspection、 faci|ities in the Golumn of inspeotion faGilities is shown in the Appendix 4 of

EnforOement Regulations of the Act

圭
日

-1//3~



o.注意事项
1)二 O逋合同等蔽明窨l基、提出芒托走弑黢用O霓氮用品丨二罔△℃辞俩奁行ot
上(交付 △t屯 O下南 V、 同一O型式O区分丨二南弓鼋氮用品丨==D1、<霓氮用
品安全法第 8条 1嗄丨二规定矿6技衍基辈逋含碓勰0羲移苍履行 △尢二&啻示
扌屯O(I扌 南u扌世儿。
This statement Of COnfOrmity Assessment` which is issued On the eva丨 uatiOn Of the submitted test-use

E丨 ectrical App|iances and  Ⅲateria|s. dOes not signify that the Ob|igatiOn tO COmp丨 y with Requirements,

which is presGribed at Paragraph 1 of Artic丨 e 8 of the AGt,  is fu|fi||ed On E丨 eGtrica丨  App丨 iances and

Ⅲateria|s in the same Type C|assificatiOn.

⒛ 二O逍合同等豇明善I扌、别觚I二韶载杏杞℃1、 卺型式O区分O筘团内及σ区分
O租矜合杓世I二 01、(O矜有劾(扌。
This statement of COnfOrmity Assessment is va|id On丨 y fOr E|ectrica| Appliances and materia丨 s within

the Type G|ass丨 fiGations and their cOmbinatiOn as stated in the attached 
〃
Type C丨 assificatiOn″

'     一般;
、       Japan El

理事∶
PresId(

束京扌
∞丬+l2,Υoyogi,shibuya+u,TOkyO`Japa⑴

歌明善番号 :JET2179-32001-2003

-2/3—
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式
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潞

`
型

要 素
Factor

区 分
CIassification

定格霆压
Rated vo丨 tage

(2)125V苍超天弓毛0
Exceeding 125V

定格鼋流
Rated current

(D 5A以下O乇 O
5A or |ess

公称勤作温度
Nomina| operating temperature

(sl1姗℃ 啻超元160℃ 以下O屯 0
EXceeding 140°C, and |ess than Or equal to 16
0°C

可溶体^O通 鼋
Current to fuse e|ement

(
Y

南丙屯0

可溶体0主材料
Fuse e|ement materials

(2)扌矿、铪及σC灭7灭0合金以外0合金0屯 0
A丨 丨oy other than tin,  丨ead, and bismuth a|loy

容器
ContaIner

(1)扬 弓屯0
With container

端子
Termina丨 s

⑿)觫付吉O屯 O
Wire |ead

可溶体O肜状
shape of fuse element

l3)子 O他 毛0
0thers

靛明謇番号 :JET2179-32001-2003
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